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Ärende	50,	Initiativärendet	från	M	och	KD	om	intraprenad	
	
Vi	Socialdemokrater	i	socialnämnden	ställer	oss	positiva	till	intraprenad	och	är	positiva	till	att	hela	
nämnden	ställde	sig	bakom	vårt	förslag	till	att	inte	låsa	fast	oss	vid	vart	införande	kommer	ske	utan	
beslutet	blev	att	införa	intraprenad	inom	socialnämndens	ansvarsområden	och	inte	inom	
hemvårdens	område	som	var	M	och	KDs	förslag.	
	
Vi	yrkade	däremot	avslag	till	tredje	att-satsen	då	vi	inte	vill	skynda	på	detta	ärende	utan	vi	vill	först	
undersöka	om	intresset	finns	och	säkerställa	att	detta	blir	ordentligt	med	bra	underlag	innan	beslutet	
tas	om	när	detta	ska	starta.	Det	är	möjligt	att	det	är	klart	och	kan	startas	vid	ingången	av	2022	men	
med	tanke	på	att	minst	75-80%	gärna	100%	ställer	sig	positiva	där	detta	kommer	att	införas	så	kräver	
det	sitt.	
	
Vi	är	även	arbetsgivare	och	ska	värna	om	våra	kommunanställda	och	våra	kommuninvånare	och	
anser	inte	att	detta	är	för	Trelleborgarens	bästa	
	
Socialdemokratiska	gruppen	i	Socialnämnden	

	
	
	


